
Referat af bestyrelsesmøde 28. september 2021 

Deltagere: Christian, Niels, Bente (referat), Karin Kjærgaard Lorenzen, Preben Boye Jørgensen (Balance Danmark) 

 

Friluftsrådet (se email) 

1. Siden sidst 
a. Godkendelse af referat 

 

2. Kommende arrangementer og projekter 
a. Projekt DSO 

i. Karin (landdistriktskoordinator) og Preben (Balance Danmark) deltager på denne del af mødet 
ii. Hvad gør vi herfra? Se nedenfor. 

b. Stier 
i. Vi nedsætter et (nyt) stiudvalg, og får udarbejdet kort over eksisterende stier, og planlægger ny 

sti. 
c. Arbejdsdag 23. oktober 2021, fra kl. 10.00 – 12.00: 

i. Æ kirkskov, vedligeholdes af menighedsrådet. Skal vi eller menighedsråd indkøb bord-
/bænkesæt? 

ii. Opgaver: 
1. Plante løg 
2. Male bænkesokler 
3. Generel beskæring af grene i Alléen 

d. Gelænder i Alléen: Ifølge Bjarke bliver det lavet i uge 40. 

 

3. Opdatering på økonomien 
a. Kontostand: DKK 69.955,55 og DKK 32.529,61 
b. Afregning af diverse 
c. Medlemskort skal uddeles hurtigst muligt.  

i. Christian tjekker MP online banking 
ii. Christian tjekker muligheden for at lave Google fællesdrev for Borgerforeningen, hvor vi kan 

gemme f.eks. medlemsliste m.v. 

 

4. Kommende møder/årshjul 
a. 26/10 – 23/11 – juletræsfest 28/11 – generalforsamling 20/1-2022 

 

5. Evt. – flyttes til næste møde 
a. Gennemgang af diverse tilbud sendt via mail i torsdags 
b. Fællesmøde 11. oktober  
c. MinLandsby app 29. september 
d. Projekt ”En god start Tønder” og ”Hjælp og midler til stier” 
e. Workshop omkring bosætningstrategi 27. oktober 

 

 

Vedr. DSO, med deltagelse af Karin og Preben: 



Bygningen er registreret som erhverv, og ville skulle omregistreres til privat, og gå fra at ligge i landzone til byzone, 
ligesom der (formodentlig skal laves en lokalplan). 

Hvis bygningsmassen skal omdannes til 3 separate boliger, skal der laves brandvægge. 

Vi skal høre LHN om, hvad prisen evt. ville være ved privat bud. 

Andelsejerskab hvor en forening køber bygningen, hæfter man personligt. Ejerlejlighed er urealistisk. 

De DKK 25.000,- vi har fået lovning på, sendes til landdistriktskoordinator – pengene skal bruges på idéskitse og 
salgsmateriale, for at sikre købere, der giver mening for vores by. Hvilke idéer har vi til brug, som vi kunne få hele 
sognet med på? Skal deles på det sydvestkysten, Syddanmark og Nordslesvig. 

 

 

 


